

《单词百科:refracted是什么意思?refracted怎么发音?refracted的解释和用法》

英语单词refracted是什么意思?refracted怎么读?refracted怎么发音?简答网为您整理了refracted的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



refracted怎么读

refracted的读音:[r fræktɪd]

refracted的意思

1、v. (使) 折射(refract的过去式和过去分词);

refracted的近义词

- 1、alter vt.改变;更改;改建 (房屋); (人) 变老;
- 2、bend v.弯腰; (使) 弯曲;屈从;拐弯;篡改, 歪曲;

3、change course 改变方向

4、deflect vt.& vi.使歪斜;使弯曲;偏转, 偏离;

5、detour v.绕路, 绕道;

refracted的双语例句

1、The Su Causeway is refracted in soap bubbles made by Huahua.

华华的肥皂泡折射出苏堤的影子.

2、The mirror glass carrier light refracted and affects the catoptric imaging light on the reflection plane.

镜子的玻璃载体对光产生折射作用,它对光在镜子反射面的反射成像产生了影响.

3、Jesus' resurrection is refracted into the experience in a twofold fashion.

耶稣的复活在信徒经历里的反映,分两个层面.

4、Like the mirage, this is a result of light being refracted by clouds.

这同“海市蜃楼”一样,乃云、光折射作用的结果.

5、Light is refracted when passed through a prism.

光通过棱镜时产生折射.

6、Light is refracted when it is passed through a prism.

光线通过棱镜时产生折射现象.

7、Laser light incident the polycarbonate surface will be refracted at a greater angle into the surface.

激光射入聚碳酸酯表面将产生较大的折射角.

8、In the Quartet reality is refracted through a variety of eyes (Elizabeth Kastor)

在这个四重奏中,现实通过许多人的眼睛的折射而改变 (伊丽莎白卡斯托)

9、Optical dot the major reason is refracted light makes apparent area locations.

平学网点增不小的次给来因是反射平使网点的表观面积增不小.

10、 Watch how light is refracted when it travels from air into glass.

观察光线从空气射到玻璃时是怎样折射的.

11、 May readers like and read things refracted from our lens!

愿读者能喜爱、可以读到通过瞳孔折射出中的物象!

12、 The sun obscured by overcast, refracted from the jungle and heated the moist dark air.

云翳蔽空,日色朦胧,经丛林这么一反射,又阴又湿的空气就给烤得热烘烘的.

13、 Light is refracted on passing through water.

光穿过水面后发生折射.

14、 Under the glass block, light is refracted on passing through the glass.

在玻璃棒下面,光穿过玻璃后发生折射.

以上是简答网为您整理的refracted怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于refracted的用法

、refracted的释义、refracted的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/refracted>